
Protokół Nr XXVIII/16 
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 29 września 2016 roku 

 

Otwarcie obrad  - godz. 1509 

Zamknięcie obrad  - godz. 1746 

 

Ad. 1 

Obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając radnych, 
sołtysów i przybyłych gości. 
 

Ad. 2 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, gości 
zaproszonych oraz lista pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią załączniki do 
protokołu). 
 

Ad. 3 

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Pawła Wielgusa. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 
30 sierpnia 2016 roku. 
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 
Głosowało 14 radnych:  za – 14   przeciw - 0     wstrzymało się - 0. 

 
Ad. 5 

Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje do dostarczonego radnym porządku 
obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 
Burmistrz - wniósł o wprowadzenie do proponowanego porządku obrad zmiany polegającej na 
wprowadzeniu dwóch projektów uchwał w pkt. 9:, tj.:   

 Druku Nr 3 tj.: projektu uchwały o zmianie uchwały Nr XXXIV/190/09 Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 12 lutego 2009 roku w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Ścinawka Średnia - Burmistrz dodał, że rozszerzenie Planu Odnowy 
Miejscowości Ścinawka Średnia związane jest z szansą na dofinansowanie z 
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na budowę rurociągu na Przysiółku 
Bieganówek. Przysiółek nie jest włączony do aglomeracji ściekowej, która jest 
tworzona z Gminą Miejską i Wiejską Nowa Ruda  

 
 Druku Nr 4 tj.: projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej i 

ustalenia jej przebiegu - Burmistrz dodał, że na drodze na odcinku skrzyżowanie 
Ścinawka Górna - Sarny w kierunku do Nowej Rudy prowadzone są przez DSDiK 
prace związane ze zmianą osi i nazewnictwa numerycznego. Droga na odcinku Sarny 
do Nowej Rudy przyłączona do obwodnicy w kierunku na Bielawę będzie miała 
zmienioną numerację i inny przebieg. Odcinek drogi od Gminy Nowa Ruda w stronę 
Radkowa będzie miała cechę drogi gminnej, ma to związek z aktualną przebudową 
drogi na odcinku Sarny-Ścinawka Dolna - skrzyżowanie Gorzuchów. Aby uaktywnić 



region gminy i poprawić dostępność zostało podpisane porozumienie z Gminą 
Radków i Miastem Nowa Ruda oraz z Województwem Dolnośląskim w wyniku tego 
porozumienia gmina może przejąć odcinek tej drogi co spowoduje lepszą łączność z 
regionem. Burmistrz odczytał uchwałę Zarządu Powiatu Kłodzkiego w sprawie 
pozytywnej propozycji zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej.  

 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem propozycji 
zgłoszonej przez Burmistrza: 
Głosowało 14 radnych:           za - 14           przeciw - 0       wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 6  

 
Przewodniczący RM - poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie informacji o przebiegu 
wykonania budżetu gminy Radków za I półrocze 2016 roku. 
 
O godz. 1513 liczba radnych zwiększyła się do 15 - w sesji uczestniczył r. P. Trybus 
 
Skarbnik Gminy - omówiła plan i wykonanie za I półrocze 2016r. dochodów i wydatków oraz 
zadłużenie gminy i wynik finansowy.  
  
Przewodniczący RM - odczytał uchwałę Nr III/166/2016 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 6 września 2016 roku w sprawie pozytywnej opinii o 
przedłożonej przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków informacji o przebiegu wykonania 
budżetu gminy Radków za I półrocze 2016 roku.  
 
Ad. 7 
 
Przewodniczący RM - poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie informacji o kształtowaniu 
się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków, w tym o przebiegu realizacji 
przedsięwzięć. 
 
Skarbnik Gminy - wyjaśniła, że WPF obejmuje lata 2016-2028 i zawiera prognozę długu i 
podstawowe propozycje budżetowe oraz przedsięwzięcia. Omówiła kształtowanie się 
prognozy długu oraz wprowadzone przedsięwzięcia przyjęte do realizacji za I półrocze 2016 
roku.  
  
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do informacji o przebiegu wykonania 
budżetu gminy Radków za I półrocze 2016 roku i do informacji o kształtowaniu się Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Radków, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Ad. 8 

 
Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres od 30 
sierpnia 2016 roku do 28 września 2016 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).  
Burmistrz poinformował o uzyskanym dofinansowaniu w kwocie 1.2 mln na usuwanie skutków 
klęsk żywiołowych na przebudowę dróg. Zostaną przebudowane drogi transportu rolnego w 
Raszkowie, Ratnie Dolnym i Ratnie Górnym oraz omówił etap prac wykonanych i 
realizowanych w Wambierzycach.   
 
Przewodniczący RM zapytał czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
O godz. 1654 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
O godz. 1708 Przewodniczący RM wznowił obrady. 



 
Ad. 9 

 
DRUK NR 1 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji 
Gminy Radków na lata 2015-2025 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w 
sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15  przeciw - 0 wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 2  w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2016 rok  

 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w 
sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:  za - 15    przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 

 
DRUK NR 3 o zmianie uchwały Nr XXXIV/190/09 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 12 
lutego 2009 roku w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Ścinawka 
Średnia 

 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w 
sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:  za - 15    przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 

 
DRUK NR 4 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej i jej przebieg 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o głosowanie nad przyjęciem 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Głosowało 15 radnych:  za - 15    przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 10  
 
Nie było. 
 
Ad. 11 
 
Nie było. 
 
Ad. 12 
 
B. Siemczonek - Radna Powiatowa poinformowała, że Komisji Środowiska i Rolnictwa na 
swoim posiedzeniu podsumowała dożynki powiatowe. Komisja oceniła bardzo wysoko  
Burmistrza Miasta i Gminy Radków za wzorowe przygotowanie dożynek. Były też negatywne 
wypowiedzi opozycji dotyczące zmiany reguł dożynek. Komisja złożyła wniosek w sprawie 
konkursu na wieńce , aby w przyszłości uhonorować wszystkie wieńce a nie jak dotychczas 
tylko trzy. Radna poinformowała, że na ostatniej sesji Rady Powiatu Kłodzkiego została 
podjęta uchwała w sprawie zwolnienia mieszkańców Wambierzyc zamieszkałych na byłej ul. 
Szpitalnej z opłat związanych ze zmianą ulicy. 
 
J. Gorczycki - zapytał radną, czy coś zostało zrobione w sprawie przepustów koło kościoła 
przy drodze powiatowej w Tłumaczowie. 
 
B. Siemczonek - poinformowała, ze jest po rozmowie z członkiem Zarządu i został wykonany 
kosztorys na kwotę 6 tys. Obiecane jest, że na przyszły rok prace zostaną wykonane. 
 
Burmistrz - podziękował radnej powiatowej. Burmistrz uważa, że dożynki to nie miejsce na 
urazy tylko kultywowanie tradycji i jeżeli zostaną przeniesione w inne miejsce gmina tam też 
pojedzie. Burmistrz podziękował Staroście za wsparcie finansowe i obecność na dożynkach 
oraz wszystkim, którzy pomagali przy organizacji i przyczynili się do dobrej oceny. 
Burmistrz - poinformował, że  został opracowany profesjonalny projekt zmiany organizacji 
ruchu w Rynku, który został poddany konsultacjom w Starostwie Powiatowym, DSDiK i 
Urzędzie Marszałkowskim. Plan zatwierdzony wstępnie przez wyższe instytucje wrócił do 
Starostwa, które ostatecznie zasygnalizowało nieznaczące poprawki. Projekt zakłada, że w 
Rynku będzie stworzona strefa zamieszkania w której panują inne zwyczaje dotyczące ruchu i 
oznakowania. Jest jedna istotna uwaga Starostwa o odstąpieniu zamieszczenia progów 
zwalniających, które nie spełniają warunków ich rozmieszczenia. Organizacja ruchu będzie 
odwrócona  co odblokuje drogę  i zwiększy widoczność wyjazdu. Burmistrz przedstawił na 
ekranie plan zmiany organizacji ruchu na Rynku i szczegółowo go omówił. 
 



Ad. 13 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXVIII sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie. 
    
 
  Protokołowała:            Przewodniczący RM  

    w Radkowie  
 Lucyna Połowczuk                                        Stanisław Hajłasz 
 
 

 
 


